

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med DHR Region Halland.

Datum: Tisdagen den 18 maj 2021.
Tid: 11.00-13.00.
Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Leif Eskelid, ordförande.
Beslutande: Tore Nilsson.
My Gustavsson.
Jonny Persson.
Adjungerad: Sven-Erik Bergqvist.

- § 1. Sammanträdets öppnande och fastställande av dagordning.
Ordf. hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.
My Gustavsson, ny i styrelsen, hälsades välkommen till styrelsen.
En stunds tystnad hölls för att minnas Inga-Greta Kullberg som gått bort.
Inga-Greta var medlem i DHR under många år och hade en rad förtroendeuppdrag.
Därefter fastställdes uppgjort förslag till dagordning.
- § 2. Val av sekreterare.
Till sekreterare för sammanträdet valdes Jonny Persson.
- § 3. Val av protokollsjusterare.
Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Tore Nilsson.
- § 4. Avtalet med JS Sverige.
Inget nytt att rapportera.
- § 5. Bokslut för DHR Halmstad-Hylte-Laholm och DHR Region Halland.
Dessa är klara och revisionen är genomförd.
- § 6. Flytta kapital från Resursbank till Swedbank.
Sven-Erik Bergqvist har styrelsens uppdrag att vidtaga de åtgärder som behövs för denna överföring.

- § 7. Rapporter Tore.
Ett brev är på gång ut till medlemmarna.
Tore arbetar med att samla in e-postadresser och mobilnummer från medlemmarna.
Planeringen av årsmötena den 26 september fortsätter.
Klart med digital medverkan av DHR:s förbundsordförande.
Tore lämnade en rapport från KFRR Halmstad.
Protokollet från senaste sammanträdet är utskickat. Nästa sammanträde blir den 31 augusti.
- § 8. Rapporter Jonny.
Ingenting har hänt i KTR Hylte.
Eventuellt blir det ett sammanträde inom kort.
FFR Laholm kommer att ha styrelsesammanträde den 25 maj.
Den 27 maj har funktionshinderorganisationernas representanter ett förmöte inför KFR mötet den 17 juni.
- § 9. Rapporter Leif.
Leif rapporterade om de kontakter som varit med region Halland, Länsstyrelsen och ABF om ett bättre samarbete mellan funktionshinderorganisationerna och en utveckling av funktionshinderpolitiken.
Leif informerade också om den enkät som Myndigheten för Delaktighet (MFD) skickat ut till kommunerna.
Under denna punkt kom också Universell utformning och Agenda 2030 upp.
Här diskuterades också vad som gäller när en rullstolsanvändare ska passera ett övergångsställe.
- § 10. Skrivelser.
a) Rapport är inskickad till DHR centralt.
b) Bidrag från region Halland kommer att sökas under hösten.
c) För närvarande rekommenderas inga fysiska möten.
Vi avvaktar information från Folkhälsomyndigheten och DHR centralt.
- § 11. Övriga frågor.
Tore informerade om att vi fått totalt 6 nya medlemmar i regionen.

§ 12. Tid och plats för nästa sammanträde.
Digitalt den 14 juni kl. 11.00.

§ 13. Avslutning.
Ordf. tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Jonny Persson
Sekreterare

Justerat

Leif Eskelid
Ordförande

Tore Nilsson
Protokollsjusterare